
Zápis z jednání VV KKAS v Chodově dne 17.9.2019. 

Přítomni : Přibáň, Sabadin, Zekuciová, Dvořák,  

Omluveni : Zítka /závody K.Vary-přípravky/ 

 

Jednání : 

1/ Kontrola zápisu 

 

2/ Hodnocení mistrovství Čech staršího žactva v K.Varech 

-vybavení, ukazatele, rozhodčí, občerstvení, počasí -hodnoceno velmi pozitivně 

-lékař: ošetřena tři drobná zranění 

-příště ohraničení rozběhové dráhy u tyče 

-zpravodaje ŘP rozeslány v termínu 

-finance – na zabezpečení závodu byla použita částka 80 000,-Kč, dotace ČAS  

  

3/ Příprava závodu jednotlivců atletických přípravek v Chodově 29.9., pořadatel zajištěno, medaile, 

překážky atd. 

Pořadatel žádá oddíly o přihlašování rozumného počtu závodníků 

 

4/ Mezikrajové utkání ml. žactva Kladno 29.9. 

Vedoucí mgr. Zekuciová, dopravu zajišťuje KKAS, autobus z Chodova 7,30 autobus. nádraží, K.Vary 

7,45 hodin /20 a 20 závodníků/, dresy závodníci obdrží od vedoucí 

 

5/ Manažér KKAS 

Výběr manažéra pokračuje 

 

6/ SCM, Zekuciová 

Pro další období budou navrženi : Korbová, Kurfurst, Dušková, Navrátilová? Herbánská, Langmajer, 

Petrikovič, po M ČR žactva doplněno o Alberta Slabu. 

Soustředění - listopad , Šumava, dvoudenní 

Seznam nominovaných rozešle vedoucí trenérka na kluby 

 

7/ Různé 



Zekuciová - Ostrov víceboje ml. žactva v Ostrově , přihlášky do 23.9., v přihláškách uvádět víceboje 

Trička pro rozhodčí, pořeší s Markuskovou 

Dvořák-navrhne p. Vébra na instruktora KKAS pro rozhodčí 

Školení rozhodčích v neděli 10.11. v Chodově 

Sabadin- informuje o stavu dotací : některé kluby nedodaly vypořádání loňských financí , nedostaly o 

tom vyrozumění  od MŠMT 

Ti   co opravily, peníze dostanou, chybí komunikace ze strany MŠMT  

Jednání s Vildumetzová.Mráčková, Babiš, rozpočet 

8/ 13.10. Smolničák-mistrovství KKAS, připraveno  

9/ schváleny halové termíny 25.1.2020 hala žactva/dopoledne/, a OPEN /odpoledne/, 26.1. 

přípravky , obojí hala na Stromovce 

9/ VV schvaluje odměnu za pořádání mistrovství Čech v Karlových Varech pro Lucii Markuskovou a 

mgr. Vita Maška 

 

Další jednání proběhne 15.10.2019 v Chodově od 18,00 hodin 

Zapsal : Oldřich Dvořák 

  

 

 

 


